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Protokół Nr XV/2020 

z XV sesji Rady Gminy Wąwolnica, 

z dnia 12 maja 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 12 maja 2020 o godz. 09:10, a zakooczono o godz. 10:50 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w Urzędzie  Gminy w Wąwolnicy, siedziba tymczasowa Nałęczów, ul. 

Spółdzielcza 17. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 
2. Aleksandra Bukała 
3. Maciej Grusiewicz 
4. Dariusz Guzek 
5. Dorota Kolibska 
6. Jadwiga Kołodyoska 
7. Paulina Marczak 
8. Bartłomiej Rukasz 
9. Katarzyna Skoczek 
10. Tadeusz Szyszka 
11. Elżbieta Tomaszewska 
12. Marcin Turek 
13. Ewa Wierzbicka 
14. Rafał Woś 
15. Ewa Żybura 

Ad.1. Otwarcie Sesji. 
 
Przewodnicząca powitała Radnych, Mieszkaoców Gminy oraz zaproszonych gości, p. Wójta 
Marcina Łagunę ,  p. Sekretarza Grzegorza Dunię, p. Skarbnik Renatę Marczak p. Inspektor d.s 
spraw obsługi Biura Rady Gminy - Joannę Paciejewską oraz p. Informatyka - Łukasza 
Krzesioskiego. 
/Protokolant: Joanna Paciejewska/. 
Przewodnicząca poinformowała zebranych, że sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie 
udostępnione na stronie Bip  Gminy Wąwolnica. Przypomniała również o obowiązujących 
przepisach RODO. 
Następnie otworzyła obrady XV Sesji Rady Gminy Wąwolnica. 
W oparciu o listę obecności Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obecnych jest 14 z 15  

radnych, co stanowi wymagane kworum do wydawania opinii i podejmowania uchwał. 

Radni potwierdzili kworum  za pomocą tabletów.  

Przewodnicząca stwierdziła, że sesja została zwołana prawidłowo. 
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Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XIV Sesji Rady Gminy. 
 
Proponowany porządek obrad XIV sesji Rady Gminy Wąwolnica radni otrzymali  
w materiałach. 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad  XV  Sesji  Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji  Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Karmanowice. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia  średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Wąwolnica  w roku szkolnym 2019/2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wąwolnicy  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Radną Gminy Wąwolnica  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku wzywającego do usunięcia naruszenia 

prawa za bezzasadny.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XV Sesji Rady Gminy. 

Radni nie zgłosili propozycji zmian do proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XV Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

Protokół został wysłany na tablety.  

Przewodnicząca poinformowała, że uwagi nie wpłynęły. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca przeprowadziła  głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Ad.4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z prac w okresie 

miedzy sesyjnym./ 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Karmanowice. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały  jak również  Plan odnowy miejscowości 

radni otrzymali na tablety. Był on również przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia 

komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 
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Przewodnicząca wspólnego posiedzenie poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Głos zabrał Radny A. Bieniek, który pytał czy Plan Odnowy ma byd finansowany z PROW? 

Sekretarz  wyjaśnił, że konkretnie planowana inwestycja/dop. modernizacja ujęcia wody/ 

w pozostałym zakresie w zależności od możliwości.   

Radny kontynuując wyraził pozytywną opinię w odniesieniu do Planu Odnowy Miejscowości, 

przyznał, że  niewątpliwie najważniejszą obecnie kwestią jest ujęcie wody.  

Radny zapoznał się z materiałem, zgodnie z którym głównym zakresem prac ma byd objęta 

częśd hydroforni. Pytał, czy tym zakresem objęta jest również częśd kolektorów głównych, 

które są dośd stare, wykonane z rur azbestowych. Zdaniem Radnego, podczas remontu ujęcia 

należało by zmodernizowad kolektory. 

Jeżeli chodzi o dalsze punkty w planie, to będą one realizowane zgodnie z podanymi 

termonami, w zależności od możliwości finansowych gminy. 

Sekretarz udzielając odpowiedzi wyjaśnił, jaki jest podstawowy zakres inwestycji. Jest to 

niezbędny zakres, modernizacja, przebudowa ujęcia wody łącznie z modernizacją studni, 

które pompują wodę. Jest to podstawowy zakres zgłoszony przez ZGK, gdyż są to bardzo 

awaryjne urządzenia i nie dają do sieci  wody o odpowiedniej jakości. Jest to pierwszy, 

bardzo ważny etap, z którym chcemy się uporad. Ewentualna przebudowa kolektorów,  

które w tej chwili funkcjonują w miarę poprawnie, to będzie kolejny etap. Obecnie 

zaplanowana inwestycja, jest bardzo kosztowna. Pierwotnie była planowana modernizacja 

samego ujęcia obecnie ten zakres poszerzono o modernizację studni, bowiem studnia 

awaryjna, która miała służyd, na wypadek, gdy podstawowa studnia ulegnie awarii w ogóle 

nie funkcjonuje. Teraz przygotowywana są opracowania projektowe, geologiczne, które mają 

za zadanie niejako wyznaczyd kolejnośd prac, jakie trzeba wykonad w związku z modernizacją 

tych studni. Szacunkowe koszty to ok. 1 mln 300 tys. Jest to inwestycja, do której należy się 

mocno przygotowad. W kolejnych etapach będzie rozważana modernizacja sieci, jeśli będzie 

taki wymóg. 

Wobec braku dodatkowych pytao, Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Odczytała projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem, a następnie poddała go pod  głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karmanowice..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/ 97/20  w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Karmanowice została podjęta. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały radni otrzymali na tablety.  

Projekt był omawiany  podczas wspólnego posiedzenia komisji.  

Przewodnicząca poprosiła opinię.  

Radna Dorota Kolibska przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji 

poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radni nie zabrali głosu, wobec tego przewodnicząca zamknęła dyskusję i przystąpiła  

do odczytania projektu uchwały wraz z uzasadnieniem, wykaz dróg stanowi załącznik  

do uchwały. Następnie Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 



Protokół z XV sesji Rady Gminy Wąwolnica z dnia 12 maja 2020 r.                                Strona 6 z 13 
 
 

Aleksandra Bukała 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/98 /20 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych została podjęta. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Wąwolnica w roku szkolnym 2019/2020. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji na prośbę Przewodniczącej Rady 

przekazała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca  zamknęła dyskusję. Odczytała 

projekt  uchwały, następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określa średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wąwolnica  

w roku szkolnym 2019/2020..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/ 99/20  w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Wąwolnica w roku szkolnym 2019/2020 została podjęta. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok. 
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Przewodnicząca przypomniała, że projekt był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia 

komisji, następnie poprosiła o opinię.  

Radna D. Kolibska  Przewodnicząca  obrad wspólnego posiedzenia Komisji poinformowała,  

że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Radny A. Bieniek, który odniósł się do załącznika inwestycyjnego Nr 6, 

w którym pojawiła się nowa pozycja pod tytułem poprawa funkcjonalności bezpieczeostwa 

wejścia głównego do budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Wąwolnicy. Przewidziana 

kwota 30 tys. Każda z placówek potrzebuje remontów. W tamtym roku były prowadzone 

duże prace remontowe w zespole Szkolno- Przedszkolnym w Wąwolnicy. Byd może można 

było tam to ująd. Na bodajże lutowym posiedzeniu, 25 tys. dla Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego było przesuwane na wyposażenie kuchni. Każda placówka ma potrzeby. 

Radny zwrócił się z prośbą o równomierne traktowanie placówek i ich potrzeb. Nawiązał  

do Szkoły Podstawowej w Karmanowicach i pożaru instalacji elektrycznej. Były zapytania  

do wykonawców. Przybliżony koszt wykonania remontu tejże instalacji, która stanowi  

o bezpieczeostwie placówki, a przede wszystkim dzieci i nauczycieli, to jest ok. 15 tys. 

Dyrektor Szkoły była na komisji, gdzie przedstawiane były koszty utrzymania. Przedstawiała 

tą sytuację, mówiła również o zaleceniu SANEPID-owskim dotyczącym remontu łazienek. 

Ponadto jest  stary zniszczony chodnik przed budynkiem szkoły przy placu zabaw, gdzie 

Dyrektor występowała z prośbą o wsparcie do organu prowadzącego, oferowała 

partycypację w kosztach z pieniędzy pozyskanych np. z festynów, które organizowali.  

Nie zostało to wykonane. Natomiast pojawia się kolejna inwestycja w Zespole,  Radny nie 

kwestionuje jej potrzeby, jednak wnioskował o równomierne dzielenie środków na te 

inwestycje. 

Drugie pytanie dotyczyło zał. Nr 2 działu 6050, wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

– zwiększenie wydatków o 145 tys. – na co jest ta kwota, czy to to są zsumowane wydatki.  

Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli jest ten sam paragraf w tym samym dziale -  to sumują się.  

W załączniku inwestycyjnym są konkretne inwestycje. 

Odnosząc się do poprawy bezpieczeostwa na schodach, pytał o to, co tam się wydarzyło, 

 że nastąpiła taka gwałtowna potrzeba ich remontu.  

Wójt Gminy - Marcin Łaguna przyznał, że każda placówka wymaga remontu czy interwencji, 

realizacji wymogów SANEPID-u. Wójt nawiązał do remontu oczyszczalni, remontu budynku 

gminy, modernizacji  OSP w Wąwolnicy i innych. Te interwencje są odpowiedzialnie, 

stosownie do możliwości finansowych –planowane i realizowane. Mur przy szkole się wali. 

Można to zaobserwowad. Stąd wzięła się ta potrzeba. Planowany jest kompleksowy projekt. 

Wójt zaprzeczył, że jednostki są dzielone. Tam, gdzie wymaga tego bezpieczeostwo, tam są 
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planowane prace. W tym momencie planowana jest dokumentacja, to kiedy zostanie 

zrealizowane, to inna rzecz. Na pewno będzie to kosztowne zadanie. 

W odniesieniu do realizacji zaleceo SANEPID-u, to staramy się w miarę możliwości robid,  

w przeciwnym razie zwracamy się do SANEPID-u o przesunięcie terminu. 

W odniesieniu do kwestii elektryki i chodnika, o którym wspominał radny , Wójt jest na 

bieżąco w kontakcie z P. Dyrektor, z którą dokonano ustaleo odnośnie realizacji. Sytuacja 

epidemiczna wyhamowała te zadania. Zostały złożone dwie oferty, czekamy na kolejne. Wójt 

podkreślił, że nie ma tu opieszałości, tylko musimy poznad oferty i wybrad najlepszą pod 

względem finansowym oraz zaplanowad czas wykonawstwa. Obecnie jesteśmy w trybie 

awaryjnym i podejmujemy tylko takie wydatki, jakie są niezbędne. Wydatek  

z projektowaniem skarpy jest potrzebny, ponieważ skarpa się przesuwa. Należy  

to zaplanowad, bowiem może dojśd do sytuacji awaryjnej, gdzie trzeba będzie działad 

natychmiast. Wójt przypomniał sytuację, gdy zawaleniu uległ budynek naprzeciwko szkoły. 

Po  wyczerpaniu tematu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, 

następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/100/20  w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2020 rok została podjęta.  

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wąwolnicy. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rady 

Gminy, następnie poprosiła o opinię. 
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Przewodnicząca obrad poinformowała, że projekt został pozytywnie zaopiniowany  

przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji nie zabrano.  

Przewodnicząca dodała, że do projektu została wpisana data  31.07.2020, jest to data 

wypracowana podczas komisji. Do tej daty komisja jest zobowiązana do przedłożenia Radzie 

protokołu z przeprowadzonej kontroli. Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały 

i poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wąwolnicy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/101 /20 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wąwolnicy została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Radną Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga  na Radną Gminy 

Wąwolnica. Skarga została przekazana Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

która po przeanalizowaniu sprawy Komisja uznała, że Rada Gminy nie ma delegacji 

ustawowej do rozpatrzenia tej skargi, w związku z tym jej rozpatrzenie nie należy  

do właściwości Rady Gminy. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, w którym komisja 

wyraziła swoja opinię została przekazana Radnym  na tablety, była również dyskutowana  

na ostatnim wspólnym posiedzeniu  Komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię.  

Przewodnicząca obrad poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały  
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Głos zabrał Radny A. Bieniek, który wyraził swoje stanowisko odnośnie postaw osób 

pełniących funkcje Radnych. Zwrócił uwagę na ich obowiązki oraz współpracę  

z mieszkaocami, zwłaszcza w obliczu zaistniałej sytuacji epidemicznej zdaniem radnego 

epidemii strachu. Apelował do Radnych o wsparcie dla mieszkaoców i zapobieganie 

konfliktom, które nikomu i niczemu nie służą. Opowiedział o swoich działaniach  

w odniesieniu do kwestii koronawirusa. 

Radna E. Tomaszewska wyraziła swój pogląd w tej sprawie, uważa, że jako Radni powinni byd 

bardziej uwrażliwieni, wyczuleni na to co mówią, i jakich słów używają względem innych 

osób. Zwrócił uwagę, na to, że słowami również można skrzywdzid człowieka. Sama 

doświadczyła pomówieo, dlatego wie o czym mówi. Rozumie osoby, które spotkała podobna 

sytuacja. 

Kolejna rzecz,  to kwestia propagowania w tym trudnym czasie idei donosicielstwa. Zdaniem 

Radnej, to jest najgorsze, co może spotkad człowieka, aprobata donosicielstwa. To już było  

i nie należy do tego wracad. 

O głos poprosiła skarżąca.  

Zgodnie ze statutem, Przewodnicząca poprosiła Radnych o zgodę na udzielenie głosu. 

Rada jednogłośnie opowiedziała się za zgodą. Przewodnicząca oddała głos skarżącej,  

która odniosła się do złożonej skargi. 

Zdaniem Skarżącej, Radna powinna utrzymywad stałą więź z mieszkaocami a nie zachowad 

się tak, jak to zrobiła w stosunku do skarżącej, która poczuła się przez Radną zaszczuta 

wobec swoich mieszkaoców. Zdaniem skarżącej Radna powinna jej pomóc, a nie  

postępowad w taki sposób, w jaki postąpiła. Jako Sołtys stara się współpracowad ze swoimi 

mieszkaocami, a nie tak jak Radna. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały  

wraz z uzasadnieniem, a następnie poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Radną Gminy Wąwolnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, 

Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Bieniek 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/102 /20 w sprawie rozpatrzenia skargi  

na Radną Gminy Wąwolnica została podjęta. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku wzywającego do usunięcia 

naruszenia prawa za bezzasadny. 

Przewodnicząca przypomniała, że  do Rady Gminy wpłynął wniosek mieszkaoca,  

w którym wzywał Radę o do usunięcia naruszenia prawa w uchwale. Sprawę analizowała 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która uznała wniosek za bezzasadny. Swoją opinię 

Komisja zawarła w uzasadnieniu projektu uchwały, który przedłożyła Radzie Gminy. Projekt 

został wysłany na tablety. 

Komisje podczas wspólnego posiedzenia analizowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

poprosiła o opinie komisji. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia  poinformowała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, następnie wobec braku głosów zamknęła dyskusję, 

odczytała projekt uchwały następnie przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku wzywającego do usunięcia naruszenia prawa 

za bezzasadny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Adam Bieniek, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Marcin Turek, Ewa 

Wierzbicka, Rafał Woś, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Tomaszewska 

NIEOBECNI (1) 

Aleksandra Bukała 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XV/103/20 w sprawie uznania wniosku 

wzywającego do usunięcia naruszenia prawa za bezzasadny  została podjęta. 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że nie wpłynęły do niej żadne interpelacje i zapytania  

na piśmie. Podczas sesji Radni również nie składali interpelacji ani zapytao na piśmie. 

Ad. 13. Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny A. Bieniek – W oparciu o doniesienia prasowe, Radny zadał pytanie Wójtowi,  

czy udostępnił dane osobowe mieszkaoców Poczcie Polskiej. Na poprzedniej Komisji Wójt 

poinformował Radnych, że takich danych nie udostępniał, natomiast Dziennik wschodni takie 

dane podał. Radny sugerował, że jeżeli dane podane przez media są nie prawdziwe, to może 

należałoby wystąpid o zamieszczenie stosownego sprostowania. 

- Wójt podkreślił nie udostępniał danych osobowych mieszkaoców, nie rozmawiał nawet  

z dziennikarzem, który był autorem artykułu, w którym pojawiły się takie informacje. 

Odnośnie sprostowania, Wójt wyraził stanowisko, że media tak działają, że szukają „pożywki” 

żeby przyciągnąd czytelnika. Tych nieprawdziwych informacji jest bardzo dużo, że właściwie 

co chwilę należałoby występowad o sprostowanie. Wójt bardzo często doświadcza takich 

sytuacji. Dodał, że nie udostępniał danych również dlatego, że docierało do niego oraz 

pracowników bardzo wiele sygnałów od mieszkaoców, którzy nie życzyli sobie, żeby ich dane 

były udostępniane, wręcz sugerowali, że będą występowali z pozwami sądowymi w sytuacji, 

gdyby takie dane zostały przekazane. 

Radna E. Tomaszewska - zwróciła się  z prośbą o interwencje w sprawie PSZOK-a. Firma, 

która odbiera odpady nie wywiązuje się we właściwy sposób ze swoich obowiązków.  

Na PSZOK – u panuje totalny nieład, zalegają tam śmiecie, których firma nie odbiera,  

albo odbiera wybiórczo. Radna zapoznała Wójta z dokumentacją  fotograficzną wykonaną 

przez P. Sołtys z Zawady. Wójt zadeklarował, że sprawdzi i będzie reagował w tej sprawie.  
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Radny D. Guzek – poruszył temat budowy drogi w Łopatkach oraz tego, ze Wójt nie 

wspomniał o tym w sprawozdaniu. Radny z P. Sołtys zebrali ok. 80 % zgód od ludzi, resztą 

miała zająd się Gmina i nic w tym kierunku nie zrobiła. Radny prosił o przyspieszenie prac. 

Wójt – poinformował, ze na obecną chwilę właściwie podpisanych zgód jest 50. Brakuje 55 

zgód od mieszkaoców. Gdy będą wszystkie zgody wtedy będzie  można mówid o rozpoczęciu 

zadania, chodby o aplikacji wniosku o dofinansowanie. Ustawa o stanie epidemicznym 

również miała na to wpływ. Jeżeli coś nie jest podyktowane bezpieczeostwem, to nie 

wysyłamy tych pism do ludzi, niebawem zostanie to wysłane. Żeby to zadanie rozpocząd  

i rozpocząd procedury musimy zebrad wszystkie podpisy. Działek jest 40 a właścicieli  

i współwłaścicieli ponad 100. Ta sprawa musi zostad uporządkowana. Wójt podziękował 

Radnemu i P. Sołtys za wsparcie i zebranie podpisów. Niemniej należy dotrzed  

do pozostałych osób. Jak będą wszystkie zgody, wówczas można podejmowad decyzje 

odnośnie tego zadania. Wójt poinformował, że wniosek był już złożony do LUW, była 

komisja, weryfikacja zadania, mamy informację, że  bez tych zgód, bez uregulowanego stanu 

prawnego nie można podjąd żadnych działao. Wójt pamięta, że mieszkaocom, Pani Sołtys, 

Radnemu bardzo zależy na tym, żeby ta inwestycja powstała. 

Radny A. Bieniek – poruszył  sprawę sprzed 5 lat, gdy dla mieszkaoca, mistrza olimpijskiego 

został ufundowany  skuter. Zobowiązanie finansowe wobec sprzedawcy skutera nie zostało 

do kooca sfinalizowane. 

Wójt zadeklarował, że zostanie to wyprostowane. Dodał, że nie było to działanie celowe, 

Zawsze wszystkie zobowiązania są realizowane. Taka sytuacja pojawiła się po raz pierwszy. 

Ad. 14. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 10.50 Przewodnicząca zamknęła obrady XV sesji 

Rady Gminy Wąwolnica.  

Na tym protokół zakooczono i podpisano. 

 

……………………………………………………….  ……………………….…………………………………… 
Protokolant           Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica  
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Załączniki:  

1. Lista obecności radnych i gości na sesji. 

2. Uchwały podjęte na sesji: 

 Nr XV/97/20 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Karmanowice. 

 Nr XV/98 /20  sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 Nr XV/99/20 w sprawie określenia  średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wąwolnica  

 w roku szkolnym 2019/2020, 

 Nr XV/100/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2020 rok, 

 Nr XV/101/20 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Wąwolnicy, 

  Nr XV/102/ 20 w sprawie rozpatrzenia skargi na Radną Gminy Wąwolnica, 

  Nr XV/103/20 w sprawie uznania wniosku wzywającego do usunięcia naruszenia prawa za 

bezzasadny.  

3. Wykaz głosowao imiennych, 

4. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 


